
Zápis ze zasedání zastupitelstva městyse Bobrová 

č. 19 2025 ze dne 26. 02. 2025 

Zahájení zasedání:  

Místo konání: zasedací místnost úřadu městyse   

Přítomni: dle prezenční listiny, která je přílohou č. 1 k zápisu  

Omluveni: Jiří Koloušek, Jaroslava Straková 

Nepřítomni: --- 

Hosté: viz příloha č. 2 

 

Zasedání zastupitelstva zahájila starostka Zdeňka Smažilová a přivítala všechny přítomné. Dle článku 12, 

bod 7, jednacího řádu ze dne 22.12.2022 bude průběh jednání i zvukově monitorován. 

Jednání bylo řádně svoláno a zveřejněno na obou úředních deskách od 18.2.2025 dosud.    

Přítomno je celkem 13 členů zastupitelstva obce z celkového počtu 15, zastupitelstvo je usnášeníschopné.  

Zápis z minulého zasedání byl vyhotoven, podepsán ověřovateli zápisu, nebyla proti němu vznesena 

připomínka a je uložen na úřadu městyse.  Zápis s usnesením byl zveřejněn na webových stránkách 

městyse. Materiály, které jsou předmětem dnešního jednání, byly zaslány všem zastupitelům předem na 

jejich e-mailové adresy. Současně byli zastupitelé požádáni, aby dotazy, které je nutné vyhledat 

v účetnictví, či jiných dokumentech, zasílali předem. Předem je nutné také poslat dotazy, které 

nejsou předmětem programu. 

Doplňuji k zápisu z minulého zasedání ze dne 16.12.2024:  

- Dotaz Ing. Smažila v diskusi k rozpočtu: proč se odkazuji na paní Procházkovou – paní 

Procházková má funkci hlavní účetní a správce rozpočtu, vyplývá to ze směrnice o účetnictví 

- Cena vody – kalkulace musí být předložena obcím Mirošov a Podolí do 30.11. běžného roku, 

vychází to ze smlouvy mezi obcemi Mirošov, Podolí a Bobrová. Kalkulace dle vyhlášky musí 

být za období leden–říjen, další 2 měsíce se dopočítávají. Kalkulace p. Staněk pravidelně 

dodává mezi 20.-25.11., tak je tam prostor je předložit obcím, lze ověřit zaslání v e-mailech. 

Dále cena vody pro obce nejde zvýšit, my můžeme vlastně prodat jen náklady, ale voda je 

národní bohatství a její cena je přísně regulovaná.  Skutečné náklady na vodné a stočné se 

kalkulují do konce února následujícího roku. 

Program 

1. Zahájení 

2. Volba ověřovatelů zápisu    

3. Schválení programu (včetně doplněných bodů) 



 

4. Informace ze zasedání rady městyse – zápisy z rady byly zaslány zastupitelům předem v materiálech  

Návrh: vzít informace ze zasedání rady č.46/2024–52/2025 městyse na vědomí 

Usnesení: ZM bere informace z rady na vědomí  

 

5. Záměr č.1/2025 (parkování pro autobusy) – dne 7. 2. 2025 byla na městys doručena žádost o 

projednání možnosti parkování 5 ks autobusů na území naší obce. Potřeba parkování vznikla z důvodu 

zavedení systému VDV kraje Vysočina, kdy spoje začínají a končí v naší obci.  

V současné době autobusy parkují na náměstí HB, začínají zde parkovat i kamiony. Bohužel náměstí 

není konstrukčně k takovéto zátěži stavěno, další záležitostí jsou stížnosti občanů na hluk startujících 

autobusů, obzvláště v brzkých ranních hodinách. (WC pro řidiče, dopravní značky pro zákaz). 

Terminál – parkování. 

Návrh: Vstoupit do jednání s firmou ZDAR a prozatím hledat vhodné možnosti pro parkování 

autobusů. 

Usnesení: ZM schvaluje vstoupit do jednání s firmou ZDAR a prozatím hledat vhodné možnosti 

pro parkování autobusů. 

Hlasování: PRO 13 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0 

 

6. Opravy sokolovny – v letošním roce jsou vyhlášené dotace na opravy, příjem žádostí do 31.03.2025, 

dotace je 30 %, městys obdržel nabídku na zpracování žádosti o dotaci od firmy Regiozona a Artendr 

poslal i návrh smlouvy na zajištění projektu 70 tisíc Kč + 20 tisíc rozpočet, dále zpracování žádosti  

20 tisíc + 1 % z přiznané dotace. Na podání je velmi málo času do 31.3.2025. Z této dotace by bylo 

možné vyměnit zbytek oken a boční dveře a dořešit podlahy bývalé posilovny a bytu.  

Paní Jana Dostálová se ujme sepsání technické zprávy, která je třeba doložit pro získání dotace. 

Návrh: Oslovit firmu Regiozona a požádat ji o cenovou nabídku, vstoupit do jednání s firmou Artendr, 

projekt bychom dodali sami, firma by pouze podala žádost o dotaci. 

Usnesení: ZM schvaluje oslovit firmu Regiozona a požádat ji o cenovou nabídku, vstoupit do jednání 

s firmou Artendr, projekt bychom dodali sami, firma by pouze podala žádost o dotaci. 

Hlasování: PRO 13 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0 

 

7. Nabídka komunální technika – viz nabídky drobné komunální techniky. Technikou v majetku 

bychom se měli zabývat na některé z dalších zasedání rady a ve spolupráci se zaměstnanci, kteří 

s technikou pracují. Vyčlenit by se měla technika, která se nepoužívá a měla by se nabídnout k prodeji. 

Poté teprve zvážit nákup techniky, která se bude využívat. 

Návrh: Vzít informaci o nabídce komunální techniky na vědomí   



smlouvy o dílo. Termín zahájení prací je 05/2025, termín dokončení 11/2025, dotace by měla činit 

cca 60 %. 

- FWE škola – byla uzavřena smlouva o dílo s vítěznou firmou ADS Energy na instalaci panelů, 

cena díla 1 970 330 Kč bez DPH, 2 384 099 Kč s DPH, dotace by měla činit 85-95 %.    

 

Mimo těchto záměrů se ještě řeší: 

- intenzifikace úpravny vod – výměna technologie úpravny a rozvody elektriky 

- chodník k enviromentální učebně                                                                                                                                                                        

- oprava MK Potácelka + chodník                                                                                   

-  chodník Šidlova ulička 

- chodník podél silnice II/360                                                                             

- sokolovna                                                                                                                             

- TI Za bytovkou                                                                                                                      

- TI u Kaňovce                                                                                                                      

- Územní plán                                                                                                                      

- Výměna rozvodů el. energie v MŠ                                                                                   

- TI Luční potok (novostavby p. Tulis, p. Palečková)                                                          

- opravy v ZŠ (řeší si škola z rozpočtu 2025 zvýšeným provozním příspěvkem, jedná se o opravy 

podlah, osvětlení, okna,..)                                                                                                

- přeložka čekárny na HB – zatím záměr)                                                                         

- chodník u kostela na HB                          (do voleb je 20 měsíců)  

 

10. Žádost p. Jiřího Svobody o vybudování inženýrských sítí v lokalitě „Za školkou“ - konkrétně 

vodovodu a kanalizace. V této lokalitě plánují výstavbu rodinných domů a dostupnost sítí je nezbytná 

pro realizaci jejich stavebních záměrů a pohodlného bydlení. Domnívají se, že zajištění sítí přispěje 

k rozvoji lokality a posílení atraktivity městyse Bobrová jako místa pro život, uvádí žadatel.  

Povinností obce není přivést sítě na hranice pozemku stavebníka, ale umožnit připojení na sítě, pokud 

je to technicky možné. 

Běžně jsou domovní přípojky na kanalizaci v naší obci i 150 m, p. Krásný má povolenou přípojku 

dokonce 800 m. Mlýny č.208, 209 a 210, kde žijí obyvatelé našeho městyse, nemají také napojení na 

kanalizaci, vodu a ani tam nezajíždí popeláři, technicky to není možné.   

Zastupitelstvo a stavebník by se měli snažit najít nějaký kompromis, protože vybudování sítí v této 

lokalitě (i za předpokladu finanční spoluúčasti) je zatím nereálné. Jednou z variant řešení je povolit 

stavbu s jímkou na vyvážení a povolit pouze přípojku vody s tím, že obec zainvestuje do kapacitnějšího 

potrubí.  

Zastupitelstvo se musí rozhodnout, jak se bude dále postupovat. 



Závěr – pí starostka poděkovala všem za účast a popřála hezký zbytek pracovního týdne  

 

 

Bobrová dne 27.02.2025 

Zapsala: Mgr. Radka Limlová  

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

- Jana Dostálová 

 

 

- Miloš Srnský 

 

 

 

 

 
 

  

 
 

 

 


